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W SPRAWIE UŁOŻENIA NAWIERZCHNI ASFALTOWEJ NA DWÓCH ODCINKACH

DRÓG NA DUDOWIŹNIE

W imieniu mieszkańców wsi Dudowizna i okolic zwracam się z prośbą do Pana Ministra o pomoc 
w budowie dwóch odcinków dróg we wsi Dudowizna (odcinki te zaznaczone są na załączonej 
mapce jako odcinek A i R).

Prośbę tę motywuję tym, iż od kilku lat zwracam się do wójta gminy Brańszczyk o wykonanie 
nawierzchni asfaltowej na wyżej wymienionych odcinkach dróg, bez rezultatu, podczas gdy 
pozostałe 21 wsi w naszej gminie mogą cieszyć się z dróg asfaltowych na ich terenie.

Każdego roku, od momentu wprowadzenia funduszu sołeckiego, przeznaczamy od 5 do 10 tysięcy 
złotych na utrzymanie dróg żwirowych, zamiast móc przeznaczyć ten fundusz na inne potrzeby 
społeczności. Drogi żwirowe, jak wiadomo, są uciążliwe i cieżkie w utrzymaniu. W okresie 
jesienno-zimowym i wiosennym trudno jest poruszać się po nich i pieszym i pojazdom, z powodu 
głobokich kolein, kałuż i błota. W okresie letnim największym utrudnieniem dla mieszkańców 
jest kurz powstający po przejechaniu samochodów, który osadza się na budynkach i w ich 
wnętrzach.

Szanowny Panie Ministrze, nie wiem, dlaczego obecny wójt w ten sposób traktuje naszą wieś. ale 
ponieważ jest to ten sam wójt od 20 lat, nie mam nadziei na zmianę stosunku z jego strony do tego 
problemu.

W związku z powyższym uprzejmie proszę, w imieniu swoim i mieszkańców, o pozytywne 
rozpatrzenie tej prośby.

Uprzejmie prosimy o zachowanie prywatności podpisów petentów, tj. nieumieszczanie ich w 
intemecie.

Z poważaniem.


